
 
15. august 2016 

Til regelfortolkningsudvalget. 

 

Grethe har tilladelse til at spille med 2 hænder. Til lange slag kan hun svinge køllen 

sidelæns med 1 hånd, men kan ikke styre slaget med 1 hånd til kortere slag. 

På Bornholmerturen mente enkelte, at hun til alle slag skal bruge 2 hænder. Kan du 

afgøre sagen? 

Grethe vil gerne have en skriftlig afgørelse. 

Med venlig hilsen Kjeld 

 

 

26. august  2016 

DGI Krocket – Regeludvalget 

Regeludvalget har behandlet spørgsmålet fra Robert Nielsen.  

Et enigt regeludvalg er kommet til følgende afgørelse: 

Hun har tilladelse til at spille med to hænder og må bruge 

tilladelsen efter behov 

Af § 9 stk. 6 fremgår det at: ”Dispensation kan gives til spillere med fysisk handicap og 
skal altid være givet af den hjemlige landsdelsforening”. 
 

Med venlig hilsen regeludvalget 
 

Carl Ejnar Friis Lyngsø, formand 
Herluf Rasmussen, udvalgsmedlem 

Tommy Risum, udvalgsmedlem 
 

 


